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USA/EU: Proč teroristé nechali poslední větev Nord Stream 2 nedotčenou?

Sabotáž proti Nord Stream ukazuje na Američany

Přibývá důkazů, že oba plynovody Nord Stream byly úmyslně vyhozeny do povětří. Řada nepřímých
ukazatelů naznačuje zapojení amerického námořnictva do incidentu. Jak přesně mohla být sabotáž
provedena a proč zůstala poslední větev plynovodu Nord Stream 2 nepoškozená?

https://cz24.news/proc-terorista-usa-nechal-posledni-vetev-nord-stream-2-nedotcenou/
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Předně je vhodné vycházet z toho, že ukrajinská katastrofa jde podle scénáře americké operace na
potlačení Evropské unie a likvidaci jednoho z civilizačních konkurentů.

„Evropa od Atlantiku po Vladivostok“, kterou kdysi navrhoval de Gaulle, by byl pro Spojené státy
velmi nežádoucím scénářem. Jako další nástroj zadržování zvolili američtí stratégové Ukrajinu –
„most“ mezi Evropou a Ruskem, který také nesl energii potřebnou pro EU ve formě plynu. Další
alternativou byly plynovody procházející Polskem, ale ve světle varšavské rusofobie to nebyl vůbec
problém.

Ihned po Jugoslávii začaly USA investovat peníze do „nových ukrajinských elit“. Návratnost těchto
investic začala v roce 2014 a nelze si nepřiznat, že obchodní propast mezi Evropou a Ruskem obě
strany značně poškodila.

To však ještě nebyla smrtelná rána. Takovou ranou pro ekonomiku EU vypadá zničení obou větví
plynovodu „Nord Stream“ a jedné linky „Nord Stream 2“.

Bidenovy hrozby a podvodní exploze

Je snadné najít vidео, ve kterém Joe Biden vyhrožuje Nord Streamu. Ve videu natočeném na začátku
února 2022 Biden po schůzce s německým kancléřem Olafem Scholzem prohlásil: „Pokud [ruské]
tanky a vojska překročí hranici, nebude Nord Stream 2, ukončíme ho“.  Na otázku z publika o tom,
jak to bude provedeno, Biden bez vysvětlení říká, že „to dokážeme“.

14. června 2022 časopis Sea Power publikoval článek, v němž se uvádí, že oddíl amerického
námořnictva nacvičuje rozsáhlé používání podvodních aparátů v okolí dánského ostrova Bornholm,
poblíž umístění plynovodů. Američané to praktikovali během cvičení BALTOPS, která v tu chvíli
probíhala v Baltském moři.

O jaký konkrétní problém se zde jedná? To, že miny se dnes ničí pomocí bezpilotních podvodních
aparátů (UUV) – ničitelů min. Takové zařízení často uvnitř nese výbušnou nálož, která se odpálí v
bezprostřední blízkosti miny. Existují další speciální zařízení, včetně těch, která lze použít k instalaci
výbušných náloží. Hypotetická detonace UUV, dovybaveného časovačem, který předtím umístili na
potrubí, nebo detonace náloží položených opakovaně použitelným UUV jiného typu přímo na potrubí,
povede k destrukci stěny potrubí, které se prudce zhorší obrovským tlakem, pod kterým je plyn
uvnitř potrubí.

UUV však nevypluje z ničeho nic. Musí být doručen a poté řízen, dokud nebude umístěn na místo. 
Potřebuje poblíž nějaký druh námořních sil, potřebuje provádět průzkum, potřebuje podporu.

A Američané takové síly v regionu měli – od chvíle, kdy začalo cvičení BALTOPS-2022, až do 23. září
byla skupina amerických lodí v Baltském moři. Tři její lodě – UDC Kerasarge, jedna převážející
vrtulníky typu San Antonio a jedna stará Gunston Hall – propluly průlivem Velký Balt a 25. září již
propluly Lamanšským průlivem. Předtím do skupiny patřil i torpédoborec Gravely a odděleně od
skupiny poněkud severněji vedoucí torpédoborec třídy Arleigh Burke.

Na tom posledním mimochodem došlo k mimořádné události – námořník zmizel v moři a pátrání po
něm k ničemu nevedlo. Baltské moře si za nejasných okolností navždy vzalo Davida
Spearmana. Možná – nepovedený ponor?

To nejzajímavější je v něčem jiném. Počínaje 2. zářím zahájily vrtulníky MH-60S amerického
námořnictva intenzivní lety nad oběma plynovody východně od Bornholmu. Tratě jsou na webu.

Co tam Američané dělali? Otázka je otevřená.

https://www.youtube.com/watch?v=62J5Nf18I_U&t=44s
https://www.youtube.com/watch?v=62J5Nf18I_U&t=44s
https://seapowermagazine.org/baltops-22-a-perfect-opportunity-for-research-and-resting-new-technology/


Spojené státy mají proti minové UUV-ničitele ovládané z vrtulníků, ale jsou velmi malé. Na druhou
stranu víme jen to, co sami o sobě řeknou. Klidně mohou mít výkonnější UUV shozené z vrtulníku s
výbušninami, ovládané přes optický kabel ze vznášejícího se vrtulníku, nebo přes kabel a unášenou
plovoucí anténu.

Američané také praktikují doručování člunů vzduchem, přičemž i s posádkou. A organizovat z nich
kontrolu UUV, stejně jako sestup nákladu (výbušniny a rozbušky) do hloubky, která je tam asi 70-100
metrů, již není problém. Vrtulníky létaly nad potrubím až do 13. září. Americká bojová skupina
opustila oblast, kde se potrubí nachází, 21. září ve večerních hodinách.

26. září v 02:03 zaznamenaly švédské seismické senzory silnou explozi. Američané už Balt v tuto
chvíli opustili. V 19:04 došlo k dalšímu výbuchu a o něco později začala do médií unikat informace o
poklesu tlaku v potrubí. Poté se objevily zprávy o „bezprecedentním narušení“ plynovodu, přičemž
představitelé Nord Stream AG hlásili, že obě větve „Nord Stream 1“ a jedna větev „Nord Stream 2“
byly zničeny a nejsou schopny dodávat plyn.

Je třeba říci, že pro EU je to přinejmenším knockdown, zejména pro Německo.

Pro Rusko to není z ekonomického hlediska dobré, ale tyto důsledky jsou prostě nic ve srovnání s
jinými – těmi, které se mohou skrývat za poslední nepoškozenou větví „Nord Stream 2“.

Scénář provokace

Pokud jsou to Američané, tak proč jednají tak drze? Na první pohled to vypadá jako jejich tradiční
taktika – neustále nutit evropské vůdce, aby přísahali věrnost nechvalně známé „atlantické jednotě“.

V případě potrubí by mělo jít o veřejnou a nepopiratelnou demonstraci důvěry v to, že výbuch byl
dílem strašlivých Rusů. Nezáleží na tom, o co skutečně jde.

Ale tady bodají nůž do zad Němcům. Co se stane, když Scholz, kterému právě bylo ukázáno, jak
obojživelná bojová skupina amerického námořnictva navždy vyhodila do povětří německou
budoucnost, nebude chtít tuto hru dál hrát? Co když se zlomí a v reakci na tento krok naopak oslabí
pozice USA v Německu? Vždyť zima je před námi!

A zde si musíme položit nejdůležitější otázku tohoto příběhu. A proč útočníci nechali
poslední větev „Nord Stream 2“ nedotčenou?

Možná proto, aby se našel nějaký druh výbušného zařízení vyrobený v Rusku nebo něco podobného? 
Ruská stopa. Něco s ruským značením nebo s použitím ruských či sovětských součástek? Jako by se
výbušné zařízení rozbilo a nevybuchlo. Jak pak bude reagovat obyvatelstvo v Evropě a USA? Jaká
opatření budou muset evropské vlády přijmout, aby uspokojily hněv mas lidí, kteří ztratili
budoucnost?

To je vážná otázka. Pokud k takové provokaci skutečně dojde, pak mohou být její důsledky
nepředvídatelné.

Angličané už připravují veřejné mínění.

Jen například Telegraph dokázal publikovat několik článků, v nichž se uvádí, že zničení „proudů“ je
„ruská sabotáž“. Jeden z nich například vyšel pod nadpisem «Evropa podezřívá Rusko ze sabotáže po
„bezprecedentním“ poškození plynovodu Nord Stream do Evropy».

Najděte na posledním, nepoškozeném potrubí něco výbušného a s odkazem na Rusko a Scholz

https://www.telegraph.co.uk/world-news/2022/09/27/russian-sabotage-feared-unprecedented-damage-nord-stream-gas/


nebude schopen vysvětlit, proč nechce dát Ukrajině německé tanky.

Bude se muset vzdát tanků, bojových vozidel pěchoty a obecně všeho, co bude Washington
požadovat.

Navíc nyní neexistuje žádné jiné potrubí, kromě ukrajinského, pro dodávky plynu do Evropy z Ruska.

A to se bude týkat nejen Scholze a Německa.

Noviny VZGLJAD před rokem a půl varovaly, že by se Nord Stream mohl stát terčem útoku. Dnes je
důležité nenechat Západ, aby pověsil tuto sabotáž na nás.
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